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oktober 2010 efter ønske fra Colette L. Brix (DF)

Spørgsmål:
Hvor mange registreringer regner ministeren med, at der vil komme mht. 
begrænset tilladelse?

Svar:
Formålet med lovforslaget er at fjerne de eksisterende retlige begræns-
ninger for markedsadgang og derigennem gøre det nemmere at etablere 
og udøve virksomhed som udsteder af elektroniske penge. Ved at etablere 
en nemmere adgang for virksomhederne udvikles markedet for elektroni-
ske penge til gavn for virksomhederne og forbrugerne. 

Med de restriktioner, der har været indtil nu, hvor forbrugeren har været 
nødsaget til at afgive personlige informationer for at få adgang til fx han-
del på internettet, har der ikke været stor tilslutning fra virksomhedernes 
side. Vi ophæver nu disse restriktioner og forventer derfor, at flere end de 
7 virksomheder, som i dag udsteder elektroniske penge uden tilladelse vil 
søge om begrænset tilladelse. 

Det er svært at sige præcist, hvor mange virksomheder, som ikke i dag 
udsteder elektroniske penge, der vil søge om begrænset tilladelse. Det er 
dog min vurdering, at når vi gør det nemmere, at etablere sig og udøve 
virksomhed som udsteder af elektroniske penge, vil der blive skabt et 
større og mere varieret udbud af tjenesteydelser til forbrugeren, og her-
med vil virksomhedernes interesse for at få begrænset tilladelse til at ud-
stede e-penge forventeligt stige.   
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